
DRUŻYNA:
OSTATNIE

BEZPOŚREDNIE
STARCIA

NAJWIĘCEJ
PUNKTÓW W
EUROLIDZE

BILANS SPOTKAŃ
EUROLIGOWYCH

MIEJSCE W TABELI
NAJWIĘKSZE

SUKCESY

 Shyla Heal
(89pkt)

1 zwycięstwo 
5 porażek

7.

1x Mistrzostwo Polski
1x Puchar Polski

1x Superpuchar   
Polski

Tanaya Atkinson
(74pkt)

4 zwycięstwa
2 porażki 3.

1x Puchar Hiszpanii
1x Półfinał play-off w

lidze
1x Ćwierćfinał

EuroCup

Remis 1-1

69-66
50-58

SKARB KIBICA

STARZY ZNAJOMI
Z EURUCUP

MISTRZ POLSKI

LISTOPAD 2023 AZS UMCS LUBLIN 

Drogi Kibicu,

Witamy Cię na domowym spotkaniu w Eurolidze
Kobiet. W swoich rękach trzymasz najnowsze
wydanie naszego Skarbu Kibica. Znajdziesz  tu
statystyki, ciekawe rozmowy oraz najpotrzebniejsze
informacje przed meczem. Mamy nadzieję, że miło
spędzisz z nami czas!

7/2023

POLSKI CUKIER AZS UMCS LUBLIN VS CASADEMONT ZARAGOZA



CIĄGLE ANALIZUJEMY 
I WYCIĄGAMY WNIOSKI

SKARB KIBICA AZS UMCS LUBLIN 

Kolejny sezon w najwyższej lidze w Polsce, premierowe

rozgrywki Euroligi w Lublinie, jednak wyniki są dalekie

od oczekiwań kibiców, jak i całego klubu. Nowe

wyzwania to również nowe problemy, a w trakcie

sezonu praktycznie brak czasu na ruchy kadrowe.

Jesteśmy świadomi tego, że wyniki nie są

zadowalające. Mimo że budżet faktycznie wzrósł, nie

przełożyło się to na jakość tego, co prezentujemy.

Ciągle jednak analizujemy i wyciągamy wnioski.

Jednym z nich było to, że w trakcie sezonu

wymieniliśmy Fluker, która nie była nam w stanie

zagwarantować tego, czego oczekiwaliśmy.

Zawodniczka również nie czuła się zbyt dobrze w

Polsce, co przełożyło się na to , że wspólnie podjęliśmy

decyzję o rozstaniu. Kolejnym wnioskiem jest to, że

odsuwamy od składu Bernáth, zawieszamy na ten

moment kontrakt i dajemy wolną rękę na szukanie

nowego klubu. Jesteśmy o krok od podpisania nowej

zawodniczki, która mamy nadzieję, że dołączy do nas

jeszcze w tym tygodniu. Czy będą kolejne

wzmocnienia? Będziemy analizować grę zespołu i nie

wykluczam, że takowe nastąpią – zapewnia Rafał

Walczyk, prezes AZS-u UMCS Lublin.

Gra na dwa fronty sprawia, że pomiędzy meczami

Euroligi, a Orlen Basket Ligi Kobiet jest nie wiele czasu

na regenerację. Chociaż priorytetem są rozgrywki

krajowe, to równie istotna jest gra w europejskich

pucharach, szczególnie że lubelska ekipa dopiero

zbiera doświadczenie na tym szczeblu.

W Eurolidze wiadomo, jaka jest sytuacja, że nie

jesteśmy jakimś tam potentatem i dla nas tak

naprawdę każde zwycięstwo, każdy wyrównany mecz

to jest dużo. W lidze natomiast mecze z Poznaniem i

Sosnowcem nie potoczyły się po naszej myśli. Na

usprawiedliwienie zespołu mogę powiedzieć, że gdzieś 

tam pojawiły się problemy zdrowotne, z którymi się

borykamy.  Zawodniczki nie trenują i często grają na

własne życzenie. Ciężko jest przez to zbudować formę,

ale pracujemy nad tym, żeby było lepiej. Mam

nadzieję, że dokonamy jeszcze jednej zmiany w

składzie lada dzień i to wszystko gdzieś tam ruszy do

przodu. Musimy wzmocnić naszą ofensywę, bo tutaj

jest nasz największy problem. Jeżeli w defensywie czy

to na poziomie ligi, czy Euroligi gramy na niezłym

poziomie, to ofensywa będzie znacząco do poprawy –

wyjaśnia trener Krzysztof Szewczyk.

Po sześciu kolejkach rozgrywek ligowych lublinianki

znajdują się w środku tabeli. Czego, więc możemy

oczekiwać po lubelskiej drużynie w tym sezonie? –

Chcemy rundę zasadniczą jak najwyżej skończyć.

Wiadomo, że już w tej chwili zająć pierwszą albo drugą

pozycję nie będzie łatwo. Co roku jest tak naprawdę

ten sam problem. Dopóki gramy w europejskich

pucharach, to ta runda wygląda troszeczkę słabiej.

Zawsze jednak jesteśmy dobrze przygotowani na play-

offy. Myślę, że tak będzie też w tym sezonie. Nie można

w pierwszej rundzie trafić na Polkowice, bo wtedy

sytuacja się znacznie komplikuje. Reszta drużyn tak

naprawdę czy wystartujemy z pozycji dającej

przewagę parkietu, czy nie, to jesteśmy w stanie z

każdym zespołem powalczyć i go pokonać – podkreśla

szkoleniowiec lubelskiego zespołu.

ROZMOWY z prezesem Rafałem
Walczykiem i trenerem Krzyszto-
fem Szewczykiem



PRZY KASACH

Niech usłyszy nas cała Polska i cała Europa.

Nie szczedzmy gardeł i dopingujmy na całego. 

Nie mamy nic do stracenia. 

Bądźmy ze swoją drużyną na dobre i na złe, a

ta na pewno nam się odwdzięczy jeszcze nie

jednym zwycięstwem. By może nawet dzisiaj!!! 

Do boju AZS!!!

Już za chwilę kolejne domowe spotkanie w ramach

Euroligi. Ostatnio we Francji zabrakło naprawdę

niewiele by cieszyć się zwycięstwem. Dziewczyny

pokazały, że potrafią walczyć z każdym do ostatnich

sekund. Mamy nadzieję że dziś będzie podobnie. 

Aby tak się stało musimy wesprzeć drużynę z trybun

jak najlepiej się tylko da. 

WIADOMOŚCI "SPOD ZEGARA"

KĄCIK INFORMACYJNY STOWARZYSZENIA KLUBU KIBICA

"BIAŁO-ZIELONI"

10.12.2023 R. GODZ. 20:00

HALA MOSIR, AL. ZYGMUNTOWSKIE 4

WSPIERAJĄ NAS: 

PRZYJDŹ  NA NASTĘPNY MECZ!

zagraj w kółko i krzyżyk z kibicem obok! :)CZAS NA PRZERWĘ...

Napoje zimne i gorące,

Przekąski (w tym zdrowe alternatywy),

Dania na ciepło,

ODWIEDŹ NASZ BAREK GASTRONOMICZNY!

Koszulki,

Szaliki,

Czapki,

Bluzy,

Breloczki,

WPADNIJ DO NASZEGO SKLEPIKU KIBICA!

ŚPIEWNIK KIBICA:
"JEDNO SERCE, TRZY LITERKI AZS"

"LITERKA A, LITERKA Z,  LITERKA S  JAK AZS
LALALALALALALA LA, LA LA LA LA LA LA LA " 

SPONSOREM MECZU JEST PAN ZBIGNIEW JAKUBAS.

DZIĘKUJEMY!
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Chcesz się zareklamować? 
napisz do nas: redakcja@azs.umcs.pl

biuro@azs.umcs.pl
azs.umcs.pl

DOŁĄCZ DO AKADEMII AZS UMCS LUBLIN!M Ł O D Y
F A N I E !

AKADEMIA SIATKÓWKI AZS UMCS 

LEKKA ATLETYKA KOSZYKÓWKA PŁYWANIE SIATKÓWKA TENIS STOŁOWY

m.lipiec@azs.umcs.pl,602 379 283

SKLEPAZSUMCS.PL

Langiewicza 22
20-035 Lublin


